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Abstract (en)
1. Stable liquid acid dye formulations having a pH of from about 1 to 3 which contain from 10 to 40% of condensation products of dyes with
aldehydes or aldehyde-donating agents, water and salts which are required or formed during the manufacturing process, with or without up to 25%
of organic water-dilutable solvents, the condensation products being derived from dyes of the formula I see diagramm : EP0065252,P5,F1 where D
is the radical of a diazo component, preferably containing sulphonic acid groups, of the aniline or aminonaphtalene series, and X is hydrogen or a
radical D - N = N -, the D's being identical or different, and from their iron, copper, nickel, cobalt or chromium complexes.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Farbstoffeinstellungen, enthaltend 10 bis 40% Kondensationsprodukte von Farbstoffen mit Aldehyden oder
aldehydabgebenden Mitteln, Wasser, fabrikationsbedingte Salze und gegebenenfalls bis zu 25% organische wasserverdünnbare Lösungsmittel,
wobei die Kondensationsprodukte von Farbstoffen der Formel I <IMAGE> sowie deren Eisen-, Kupfer-, Nickel-, Kobalt- oder Chromkomplexen
abgeleitet sind, D den Rest einer vorzugsweisen sulfonsäuregruppenhaltigen Diazokomponente der Anilin- oder Aminonaphthalinreihe und X
Wasserstoff oder einen Rest D - N = N - bedeuten und wobei die Reste D gleich oder verschieden sein können.
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